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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani. 

A szóbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

A szóbeli választ igénylő kérdés címe: "A kormány miért nem szerezte vissza a jogtalanul 
külföldi kézbe került birtokokat?" 

Orbán Viktor a Petfőfi Rádióban új idegenrendészeti törvényt sürgetett a migráció korlátozására, 
mivel mint fogalmaz "a migránsok elélik előlünk az országot".

Fontos hangsúlyoznunk, hogy a migrációnak, vagy honfoglalásnak több fajtája is van, ezek közül 
csak az egyik a déli határunknál tapasztalható tömegek beáramlása.

A másik ága az a gazdasági migráció, melynek keretében munkavállalóként özönlenek országunkba
idegen nemzetek szülöttjei, de vannak olyan külföldi gazdasági migránsok is, akik a rendszerváltás 
után szereztek, és szereznek azóta is, óriási földterületeket hazánkban.

A Dunántúlon, ahol 1000-1500 hektárnyi területek vannak már jórészt kerítés mögött, az egyre 
nagyobb, megyényi területeket birtokló külföldi gazdák és befektetni vágyók étvágya pedig 
csillapíthatatlan, így terjeszkedésük is garantált, hiszen amióta világ a világ, eddig még minden 
földnek volt gazdája. S ha nem a magyarok, akkor majd birtokolja azt más, csak éppen nem 
szülőföldjeként, megélhetése helyéül, pusztán kizsákmányolható erőforrásként tekint rá, ezért a 
magyar föld védelme stratégiai fontosságú a jövőnk szempontjából.

A Mi Hazánk a magyar földet nemzeti kincsnek tekinti, s olyan mezőgazdaságot építene rá, ahol a 
magyar kisgazdák és családi gazdaságok tudnak érvényesülni, nem pedig az osztrák nagygazdák 
kerülnek monopol helyzetbe, hiszen nem szeretnénk "vendégmunkásokká" válni a saját hazánkban!

 

Milyen szigorításokat tervez a magyar kormány a földterületeink védelmében?

Mekkora földterületről tudnak, ami jelenleg külföldi kézben van Magyarországon?

A kormány miért nem szerezte vissza a jogtalanul külföldi kézbe került birtokokat?


